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 ROMÂNIA 
JUDEŢUL MUREŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BATOŞ 
Web: www.primariabatos.ro ,    E-mail: batos@cjmures.ro 

 

   Batoş 547085, nr. 302, Telefon / Fax 0265 544212  
 

 

 

 
 Nr. 5511 din 30.10. 2019 

 
P R O C E S –V E R B A L 

încheiat azi 30 octombrie 2019 
 

Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul comunei 
Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  

SUNT PREZENŢI: BIRCEA PETRU, CINCA GHEORGHE, DOLHA TEODOR, DUMA PAVEL, 
GLIGA IOAN, ANDONE TEODOR, CIMPEAN VASILE-AUGUSTIN, TODEA MARIA, LEPADAT 
IOAN-ARON, BALOGH VILMOS, BANCIU ELENA si TAMASAN EMIL. 

ABSENTI: POGACEAN CONSTANTIN. 
 PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar Macarie Marcela si 
doamna inspector Lepadat Loredana.  

Domnul presedinte de sedinta Gliga Ioan – buna ziua domnule primar, viceprimar, 
doamna  secretar, doamnelor si domnilor consilieri.  

Avand in vedere ca suntem statutari deschid lucrarile sedintei ordinare. Consiliul 
Local Batos a fost convocat prin Dispozitia primarului nr. 193/23.10.2019 in sedinta 
ordinara pentru data de 30.10.2019 si fiecare consilier local a primit materialele de 
sedinta.  

Doamna secretar –toate punctele inscrise pe  ordinea de zi sunt insotite de 
documentele prevazute de Codul administrativ.  

In conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 
aprobare procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 30.09.2019? 

  Nefiind aduse modificari sau completari  se voteaza in unanimitate cu 12 voturi 
pentru si 1 absent ( Pogacean).  

Domnul primar Cotoi Dumitru – in temeiul art. 135, alin. 8 din OUG nr. 57/2019 propun 
suplimentarea  ordinii de zi cu un punct: 

1. Proiect de hotarare pentru aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru 
obiectivul de investiții ” MODERNIZARE, RENOVARE ŞI DOTARE GRĂDINIŢĂ 
COMUNA BATOŞ, JUDEŢ MUREŞ”. 
Se supune la vot suplimentarea ordinii de zi si se voteaza in unanimitate cu 12 voturi 
pentru. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – in temeiul art. 135, alin. 7 din OUG nr. 57/2019 propun 
aprobarea  ordinii de zi conform Dispozitiei nr. 193/23.10.2019 cu modificarile aduse, 
punctul 4 “Cereri” fiind inlocuit cu suplimentarea adusa iar punctul 5 va fi “Diverse” 
deoarece nu sunt cereri pentru aceasta sedinta.  

1. Proiect de hotarare privind revizuirea Regulamentului de organizare și funcționare a 
Consiliului Local Batos, județul Mureș. 
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2.  Proiect de hotarare privind avizarea “Protocolului de colaborare pentru acoperirea 
costurilor pentru deșeurile care fac obiectul răspunderii extinse a producătorului din 
județul Mureș”și a încheierii acestuia, între ADI ECOLECT Mureș și diferinte organizații de 
preluare a responsabilităților (OIREP). 

3. Proiect de hotarare privind rectificarea Bugetului Local al Comunei Batos pe anul 
2019. 

4. Proiect de hotarare pentru aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru 
obiectivul de investiții ” MODERNIZARE, RENOVARE ŞI DOTARE GRĂDINIŢĂ COMUNA 
BATOŞ, JUDEŢ MUREŞ”. 

5. Diverse. 
si  se voteaza in unanimitate cu  12 voturi pentru si 1 absent (Pogacean). 

 
Punctul 1. 
1. Proiect de hotarare privind revizuirea Regulamentului de organizare și funcționare 

a Consiliului Local Batos, județul Mureș . 
Domnul consilier Duma Pavel – trebuie adoptata o hotarare pentru un termen 
prevazut la art. 7 alin. 1 din Regulament. 
Domnul consilier Balogh Vilmos - pentru 3 luni. 
Doamna secretar – conform mentiunii termenul se va stabili prin hotarare de catre 
consiliul local legal constituit.  

 Domnul  presedinte de sedinta Gliga Ioan - nefiind alte propuneri supun la vot 
proiectul de hotarare si se voteaza in unanimitate cu 12 voturi pentru si 1 absent 
(Pogacean). 

Se adopta Hotararea nr. 54 din 30.10.2019 privind revizuirea Regulamentului de 
organizare și funcționare a Consiliului Local Batos, județul Mureș. 

 
Punctul 2. 

2.Proiect de hotarare privind avizarea “Protocolului de colaborare pentru 
acoperirea costurilor pentru deșeurile care fac obiectul răspunderii extinse a 
producătorului din județul Mureș”și a încheierii acestuia, între ADI ECOLECT 
Mureș și diferinte organizații de preluare a responsabilităților (OIREP). 
Domnul primar Cotoi Dumitru – din 1 noiembrie va incepe colectarea noul 
operator. 
Din taxa care este stabilita nu se acopera cheltuielile la salubritate. Problema este 
ca iarasi va trebui sa incasam noi taxa. 
Domnul consilier Duma Pavel – indiferent cine vine sa puna in fiecare localitate ora 
la care incepe colectarea.  

Domnul  presedinte de sedinta Gliga Ioan - nefiind alte propuneri supun la vot 
proiectul de hotarare cu propunerea facuta  si se voteaza in unanimitate cu 12 voturi 
pentru, 1 absent (Pogacean). 

Se adopta Hotararea nr. 55 din 30.10.2019 privind avizarea “Protocolului de 
colaborare pentru acoperirea costurilor pentru deșeurile care fac obiectul răspunderii 
extinse a producătorului din județul Mureș”și a încheierii acestuia, între ADI ECOLECT 
Mureș și diferinte organizații de preluare a responsabilităților (OIREP). 
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Punctul 3. 
3.Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al comunei Batos pe anul 
2019 . 
Doamna inspector Lepadat Loredana – prezinta raportul le prezentul proiect de 
hotarare. 
Domnul consilier Duma Pavel – cine este societatea care a sponsorizat Sarbatoarea 
Marului? 
Doamna inspector Lepadat Loredana – Magazinul Mesterului. 
 
 

Domnul presedinte de sedinta Gliga Ioan– nefiind alte propuneri supun   la vot 
proiectul de hotarare cu propunerile facute  si se voteaza in unanimitate cu 12 voturi 
pentru, 1 absent (Pogacean). 

Se adopta Hotararea nr. 56 din 30.10.2019 privind rectificarea bugetului local al 
comunei Batos pe anul 2019 . 

 
Punctul 4. 

4. Proiect de hotarare pentru aprobarea indicatorilor tehnico – economici pentru 
obiectivul de investiții ” MODERNIZARE, RENOVARE ŞI DOTARE GRĂDINIŢĂ COMUNA 
BATOŞ, JUDEŢ MUREŞ”. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – suma este aceeasi, sunt modificari doar in cadrul 
alineatelor.  

Domnul  presedinte de sedinta Gliga Ioan - nemaifiind alte propuneri supun la vot 
proiectul de hotarare propus si se voteaza in unanimitate cu 12 voturi pentru, 1 absent 
(Pogacean). 
Se adopta Hotararea nr. 57 din 30.10.2019 pentru aprobarea indicatorilor tehnico – 

economici pentru obiectivul de investiții ” MODERNIZARE, RENOVARE ŞI DOTARE 
GRĂDINIŢĂ COMUNA BATOŞ, JUDEŢ MUREŞ”. 

 
Punctul 5. 

5.Diverse. 
1. Domnul consilier Duma Pavel – daca se mai stie ceva despre canalizare, daca se 
mai face asfaltarea strazilor. Am o nemultumire personala, asa cum la scoala Dedrad 
s-a pastrat arhitectura cand s-a facut reabilitarea asa ar fi trebuit sa se pastreze si la 
dispensarul Batos. Dispensarul  are parcana din lemn, la atatia bani sa se 
modernizeze la felul in care este cladirea. Care era problema daca pastra 
arhitectura? 
2.Domnul consilier Andone Teodor – mai multi cetateni din Goreni au spus ca mai 
trebuie 2 tuburi pentru pod. 
3. Domnul consilier Campian Vasile-Augustin – trotuarul in Goreni trebuie reparat si 
intretinut. 
 
Domnul primar raspunde: 
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Reprezentanti ai Aquaserv au fost in teritoriu, le-am mai dat odata toate ridicarile si 
actualizarile pe care le-am facut,s-a spus ca avem prioritate. Pentru asfaltare 
assteptam sa semnam contractul. La dispensar vom verifica ce prevede SF-ul. 
Domnul consilier Duma – sunt 22 miliarde, cu inca atatia bani s-a facut asfaltul spre 
Uila. Nemultumirea pot sa o am. Dirigintele de santier sa verifice. Si la Batos sunt 
portiuni cu trotuar lasat. 
Vom comanda tuburile necesare si voi insista si eu sa se repare trotuarul. 
La Sarbatoarea Marului am avut multi vizitatori la muzeul din scoala veche, in 
bugetul de anul viitor sa prevedem o suma pentru achizitionare. O sa discut cu 
preotul si o sa comandam un raport de evaluare. 
Pentru platforma de gunoi avem o firma castigatoare din Mures. 

 Domnul  presedinte de sedinta Gliga Ioan  - având în vedere faptul că problemele 
înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, declară închise lucrările şedinţei Consiliului local 
Batoş. 
 
 

 
                         PRESEDINTE DE SEDINTA, 
                                      CONSILIER 

                                 
                                SECRETAR, 

                                     GLIGA IOAN                        MACARIE MARCELA 
 


